
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2009. április16. napján 
megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
Jelen vannak: Horinka László polgármester, Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző, dr. Papp 
Ágostonné, Cseri Péter, Katus Norbert, Lukács István, Lányi György, Kiss Tamás, Farkas 
Gáborné, Farkas Ferenc, Zemen József,  Szücsi Csaba, Faragó György,  Dr. Tiba Mariann, 
Dr. Fábián Gábor,  Szanyi Jánosné, Nagy Jusztina, dr. Borbély Judit., dr. Balog Erzsébet. 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a képviselő-testületi ülésen megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, azt megnyitom  A telefonokat kérem kikapcsolni 
az ülés idejére vagy néma üzembe helyezni, jegyzőkönyvvezető Kissné G. Márta és Kántor 
Erzsébet lesz . A kiküldött meghívóban szereplő napirendekre teszek javaslatot, illetve vannak 
még kiosztott előterjesztések, melyeket meg kellene tárgyalnunk. Van egy jövő heti meghívó 
is, erről dönteni kellene, hogy összejövünk-e a két napirend miatt. Alapvetően az ÖKOVÍZ 
Kft. javaslata alapján döntöttem úgy, hogy tárgyalni kellene a jövő héten. Egyszer már 
elutasítottuk a javaslatukat, azonban az érveiket (mivel én már tárgyaltam velük) mégis meg 
kellene talán hallani a testületnek is. Gyakorlatilag már majdnem minden település elfogadta 
azt a javaslatot, hogy a jövő évben nem lenne emelés. 3-6 hónapon belül fog kiderülni, hogy 
ki fogja üzemeltetni a nagy rendszert. Most a 2,5 Ft + ÁFA az az összeg, amit szeretnének 
megkapni, ettől nem tágítanak, ha ez nem valósul meg, akkor szerződést bontanak. Sok 
választásunk nincsen, de szerettem volna, ha ezt ők mondják el. Ez egy fajsúlyos kérdés 
lenne, erről dönteni kell.  A mai napirend tartalmaz öt számozott napirendet, plusz az 
egyebeket. Ezen felül kiosztásra került a BMB Kft. ajánlata, a szociális bérlakás 
bérlőkijelölése, illetve a Határ utcai vízhálózattal kapcsolatban egy előterjesztés, a Csillagász 
Egyesület anyaga, itt az értékbecslés is megtörtént, döntést kellene hozni.  Némi módosításra 
is tennék javaslatot, szeretném, ha az Önkormányzat könyvvizsgálója is ideérne, kb. 19 órakor 
fog megérkezni. Ez annál is inkább szerencsés, mert akkor a vendégeinket sem kell sokáig itt 
marasztalnunk.  
 
Javaslatot teszek továbbá a jegyzőkönyv-hitelesítőre Kiss Tamás települési képviselő 
személyében. 
 
A Képviselő-testület tagjai 10  igen, 1 tartózkodási szavazati 
aránnyal Kiss Tamás települési képviselőt jegyzőkönyv-hitelesítőnek 
megválasztották. 
 
A Képviselő-testület tagjai az alábbi napirendi pontok megtárgyalásával egyhangúan 
egyetértettek: 
 
Az ülés napirendje 
1./ A 2008. évi zárszámadás  elfogadása, rendelet megalkotása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
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2./ „Sülysápért” Közalapítvány pénzügyi beszámolója 
 Előadó: Faragó György, a Kuratórium elnöke 
 
3./ Háziorvosi körzetek beszámolója 2008. évi munkájukról 
 Előadó: háziorvosok 
 
4./ Központi Orvosi Ügyelet beszámolója 2008. évi munkájáról 
 Előadó: Központi Orvosi Ügyelet Vezetője 
 
5./ Védőnők beszámolója 2008. évi munkájukról 
 Előadó: védőnők 
 
6./ Egyebek: 
 a./ Hunyadi utca sebességkorlátozása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 b./ Hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés módosítása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 c./ Folyószámla hitelkeret megújítása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 d./  ÖKOVÍZ Kft. díjemelési javaslata 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Varjú Tamás ügyvezető igazgató 

 
e./ Bankszámlavezetés és folyószámlahitel-keret nyújtására érkezett  ajánlatok 

elbírálása. 
 Előadó: Horinka László polgármester 
 

 f./ BMB Kft. árajánlata 
  Előadó: Horinka László polgármester 
  
 g./ Szociális bérlakás bérlőkijelölési ügye 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 h./ Határ utcai vízhálózat bővítés 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 i./ Sülysápi Amatőr Csillagász Egyesület területvásárlása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 j./ Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Alapító Okiratának módosítása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
Sülysápért Közalapítvány pénzügyi beszámolója: 
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Horinka László polgármester: A Kuratórium Elnökét szeretném megkérdezni, hogy kíván-e 
valamit hozzáfűzni a beadott anyaghoz? 

Faragó György, a kuratórium elnöke: Köszönöm nem kívánok semmit hozzáfűzni. 

Lányi György: A Papp Doktor Úr még mindig benne van a listában. 

Horinka László polgármester: Egyértelmű hogy ez így nem jó, Rehák Attilának feltesszük 
majd, ha megérkezik a kérdést, hogy mikor lesz módosítva az irat. 

Katus Norbert: Lehet-e az Alapítványnak települési szinten pályázati úton pénzt szerezni? 

Faragó György, a kuratórium elnöke: Amikor az Alapítvány felállt kértem, hogy 
csatlakozhassunk az Önkormányzat pályázatfigyelőjéhez, így is lehetőséget biztosítva, hogy 
időben értesüljünk a pályázatokról. 

Horinka László polgármester: Részünkről ennek nincs akadálya, de azt gondolom, hogy 
hiába van az alapítvány kuratóriumának 4 tagja, a pályázatok megírásához az Önkormányzat 
pályázatírójára lenne szükség. 

Faragó György, a kuratórium elnöke: Valóban kevés a kapacitás, de a forrás is kevés. 

Horinka László polgármester: Lehet, hogy ez átmeneti állapot, de a kolléganőnk le van 
terhelve, ennek ellenére még megpróbálhatjuk beszorítani az idejébe ezt is. 

Katus Norbert: Az Alpolgármesterrel találkoztunk olyan polgármesterekkel, akik több 
pályázatírót is foglalkoztatnak, lehetne–e, hogy egy olyan pályázatírót is foglalkoztassunk, aki 
csak a civil pályázatokkal foglalkozik? 

Horinka László polgármester: Ha egy-egy pályázatra külön pályázatírót foglalkoztatunk, 
akkor a pályázatíró bérét is a megnyert összegből kell finanszírozni, így kevesebb pénz jut a 
pályázati cél megvalósítására. 

Katus Norbert: Olyan pályázatokra gondolok, amelyek a civil élet fejlesztésével 
foglakoznak, függetlenül az önkormányzattól. 

Faragó György, a kuratórium elnöke: Lehet, hogy valaki vállalná ezt a feladatot, hogy az 
önkormányzatnak ne kelljen foglalkozni ezzel. 

Katus Norbert: Ezzel most nem kell foglalkozni, nem kell dönteni, csak egy ötlet volt. 

Cseri Péter alpolgármester: Mindenképpen evidenciában kell tartani, de ha az 
önkormányzati pályázatíró kapacitásába belefér, akkor lehet róla szó, a többi pályázatíró 
foglalkoztatása nem mai dolog ezzel még ráérünk foglalkozni. 

Mindenképpen a település nyerne azzal is ha a Közalapítvány több pályázat által is pénzhez 
jutna. 

Horinka László polgármester: A Közalapítvány nem nyújtott be eddig sok pályázatot, de a 
pályázatíró több alapítványnak is segített pályázatokat benyújtani. Ez működik, de nem mehet 
az önkormányzati pályázatok rovására. 

Közben az Ügyvéd Úr megérkezet, és szeretnénk megkérdezni tőle, hogy a kiosztott 
dokumentumban benne van még a régi névsor az Alapító Okiratban, hol tart ennek a 
módosítása?  

Dr. Rehák Attila: A jövő héten meg tudom írni. 

Lukács István, az OMSB elnöke: Szavazás előtt mondanám még el, hogy az Alapítvány 
nincs a közelében sem annak, amiért megalakult. 
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Kiss Tamás: Alapvetően van realitása annak, amit a Lukács Úr mondott, amikor az 
Alapítvány elindult, akkor az ÁFA-visszaigénylések visszahívása volt a cél, amelynek voltak 
buktatói. Ma viszont nincs igazán szükség rá, hiszen minden intézménynek van saját 
alapítványa, részemről nincs akadálya, hogy elfogadjuk a beszámolót, de az Ügyvéd Urat nem 
biztos, hogy kell a továbbiakban foglalkoztatni ezzel kapcsolatban. 

Cseri Péter alpolgármester: Valóban van több intézményünk, amelynek van alapítványa, de 
ha nincs különös fenntartási költsége, akkor nem dobnám el a lehetőséget, hogy az Alapítvány 
hatékonyan működjön. 

Horinka László polgármester: Nem javasolnám az Alapítvány megszüntetését, mert amikor 
valamelyik nagyobb intézmény K&H, vagy Tesco támogatni kívánja valamelyik sülysápi 
alapítványt, szívesen mondanám, hogy ez legyen az. 

A beszámolót én is elfogadom, de el kell gondolkodni, hogy milyen célokat tűzzünk az 
alapítvány elé. 

Lukács István, az OMSB elnöke: Én sem a megszüntetést javasoltam, csak kiemeltem, hogy 
hatékonyabban is működhetnének. 

Horinka László polgármester: Amikor az Önkormányzat a fasorok telepítésére pályázott, 
akkor a társ pályázó a Közalapítvány volt. Azzal egyetértek, hogy a célkitűzéseket meg kell 
valósítani vagy az Önkormányzat pályázatírójával vagy másként, de ne most döntsük erről 

Katus Norbert: A beszámolót elfogadásra javaslom mindenkinek, de egy kiegészítő 
határozatot hozhatnánk, hogy a célkitűzések ne merüljenek feledésbe. 

Horinka László polgármester: Ki legyen a felelőse, én csak az önkormányzat dolgozóján 
keresztül tudom ezt vállalni. 

Lukács István, az OMSB elnöke: Felesleges erről beszélni, mert semmiből nem hagytuk ki 
őket. 

Cseri Péter alpolgármester: A kuratórium elnöke legyen a felelős és jelöljünk ki időpontot, 
amikor megtárgyaljuk az alapítvány jövőjét. 

 

A Képviselő-testület tagjai 9 igen, 1 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 

 

61/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Sülysápért 
Közalapítvány pénzügyi beszámolóját. 

 

Határidő: 2009. április 16. 

Felelős: Faragó György, a Kuratórium elnöke 

 

Horinka László polgármester: Felkérjük a Közalapítvány Kuratóriumának Elnökét, hogy a 
kuratóriuma tagjait összehívva, határozza meg az alapítvány célkitűzéseit. Határidő Május 31. 
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A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 

62/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Sülysápért 
Közalapítvány Kuratóriumának Elnökét, hogy hívja össze a Kuratórium tagságát annak 
érdekében, hogy közösen határozzák meg az Alapítvány jövőbeni célkitűzéseit. 

 

Határidő: 2009. május 31. 

Felelős: Faragó György, a kuratórium elnöke 

 

Lukács István, az OMSB elnöke: Kiss Tamás képviselőtársunk felvetette, hogy a 
tornacsarnok végre kerüljön átadásra a Közalapítvány részéről. 

Horinka László polgármester: Az elmúlt kuratóriumi ülésen már erről szó volt, a tagság 
egyhangúan elfogadásra is javasolta, várhatóan hamarosan rendeződni is fog. 

 
 
3,/ NAPIRENDI PONT 
Háziorvosi körzetek beszámolója 2008. évi munkájukról 
 
Horinka László polgármester: Elsőként Dr. Fábián Gábor beszámolóját tárgyaljuk meg. 
Kérdezem a Doktor Urat, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni a beszámolójához? 

Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke: Az Egészségügyi 
Bizottság tárgyalta a beszámolót és elfogadásra javasolja 

 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 

63/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a II. sz. 
háziorvosi körzet beszámolóját elfogadja, megköszönve Dr. Fábián Gábor Péter eddig végzett 
munkáját. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

  Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos 

 

Horinka László polgármester: A következő Dr. Bori Andrea beszámolója, a doktornő nincs 
jelen, így nem tudunk kérdést feltenni neki. 

Szűcsi Csaba: A beszámolóból kiderül, hogy van egy másik orvos is a körzetben, Dr. 
Györgyi Zsuzsanna, ő gasztroenteorológus szakember. 

Megkérdezném, hogy lehet-e gyerekkel hozzá fordulni, mert a szakrendelésekre nagyon 
hosszú a várakozási idő. 
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Dr. Balogh Erzsébet: Nem javaslom, hogy gyerekekkel hozzáforduljanak, felnőtt 
gasztroenterológus nem foglalkozhat gyerekekkel. 

Kiss Tamás: Többen jelezték, hogy reggel nem tudnak bejutni a rendelőbe, mert a takarítónő 
már nincs ott az orvos pedig még nem érkezett meg, lehetne-e úgy megoldani, hogy úgy 
legyen nyitva a váró, hogy ne kelljen a betegeknek kint várakozni. 

Nagy Jusztina: A betegekről elmondanám, hogy a hétfői rendelésen már fél egykor 
megjönnek, hogy ők legyenek az elsők. A rendelés pedig csak 2-kor kezdődik. 

Horinka László polgármester: A beszámolót elfogadásra javaslom, de hozhatunk mellé egy 
olyan határozatot, hogy a rendelőben dolgozó személyzet oldja meg, hogy ne csak a rendelési 
idő kezdetekor legyen nyitva a váró. 

Farkas Gáborné: A beszámolóból értesültem arról, hogy milyen szűrővizsgálatok vannak 
ebben a körzetben is. A Fábián doktor körzetében is sok ilyen van. Lehetne-e az újságban is 
közzétenni ezeket, hogy a lakosság időben értesüljön ezekről a szűrővizsgálatokról? 

Horinka László polgármester: Jól értem, hogy ezekre a szűrővizsgálatokra csak a Bori 
doktornő körzetében élők mehetnek el? 

Farkas Gáborné: Mehetnek-e más körzetből származó betegek is? 

Katus Norbert: A Doktornő tavaly azt mondta, hogy mehetnek más körzetből is, de nem 
hirdetik települési szinten. 

Farkas Gáborné: Kérjük meg a doktornőt, hogy tegyük közzé. 

Nagy Jusztina: Az első szűréseknél közzétettük, és nagyon nagy létszámmal jelentek meg az 
emberek, ma már egymást tájékoztatva tudják, hogy mikor milyen szűrővizsgálat lesz. 

Horinka László polgármester: Ha nem is plakátokkal, de az újságban tegyük közzé, ha 
lehet. 

 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 

 

64/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a III. sz. 
háziorvosi körzet beszámolóját elfogadja, megköszönve Dr. Bori Andrea eddig végzett 
munkáját. 

 

Felhívják a rendelőben dolgozók figyelmét arra, hogy a jövőben egymás közt oldják meg, 
hogy a korábban érkező betegek a váróterembe be tudjanak menni. 

. 

Továbbá felkérik a Doktornőt arra, hogy az általa szervezett szűrővizsgálatokat a jövőben a 
lakosság teljes körét érintően tegye közzé, erről a Sülysápi Hírforrás is kapjon értesítést. 

 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bori Andrea háziorvos 
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Horinka László polgármester: A következő beszámolót Dr. Tiba Mariann készítette. 
Kívánja-e kiegészíteni a leírtakat? 

Dr. Tiba Mariann: A beszámolóban nem szerepelnek olyan hiányosságok, amelyek nem 
igényelnek nagy összegű beruházást, mégis hosszú ideje nem került sor a megvalósításukra. 
Ilyen a világítás hiánya a lépcső fölött, vagy az akadálymentesítés a bejáratnál. 

Katus Norbert: Határozatban az szerepelt, hogy a műszaki csoport mérje fel a szükséges 
javításokat és tegyen javaslatot. 

Dr. Tiba Mariann: Ez nem történt meg, a Testület részéről sem történt intézkedés, a 
Faluszolgával 3-szor egyeztettünk, de nem történt semmi. 

Horinka László polgármester: Úgy emlékszem, hogy volt kint a Horváth Balázs és össze is 
állított valamilyen javaslatot, a következő ülésre ezt kérem előterjeszteni. 

Dr. Tiba Mariann: Szerepel abban a határozatban, hogy velünk is egyeztetnek, de nem 
tudtuk elmondani, hogy szerintünk mi lenne a fontos, egy konzultációt szeretnénk. 

Katus Norbert: Először a Pénzügyi Bizottság elé, kell terjeszteni. A határozat szeptemberben 
készült, a következő hónapra kellett volna elkészíteni a javaslatot. 

Kiss Tamás: Attól nem történik semmi, hogy felolvasod a határozatot. 

Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke: Nem csak a villanyról 
van szó, hanem az akadálymentesítésről is. 

Horinka László polgármester: A beszámolóhoz kapcsolódóan van-e kérdés? 

Farkas Gáborné: Annyit tudok, hogy régen volt sebészeti ellátás, most is van? 

Dr. Tiba Mariann: Megszűnt sajnos. 

Farkas Gáborné: Mindenféle változásról értesíteni kell a lakosságot. 

Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke: Bizottságunk 
elfogadásra javasolja a beszámolót. 

Horinka László polgármester: A beszámolót elfogadjuk, a Pénzügyi Bizottság következő 
ülésére kérjük elkészíteni a javaslatot a szükséges munkák elvégzéséről. 

 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 

 

65/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az I. sz. 
háziorvosi körzet beszámolóját elfogadja, megköszönve Dr. Tiba Mariann eddig végzett 
munkáját 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Tiba Mariann háziorvos 

Lukács István, az OMSB elnöke: Sokadszor fordul elő, hogy a jól dolgozó Faluszolga neve 
szóba kerül. Lehetne-e hogy az üléseinken részt vegyen a vezetőjük, így a velük kapcsolatban 
felmerülő problémákra rögtön tudna válaszolni. 

Horinka László polgármester: A közhasznú munkások száma (6 fő), január 31-el csökkent, 
minden munka a Faluszolga Kft. dolgozóira hárul. Rengeteg munkát elvégeznek, de ennek 
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ellenére sok munka tolódik, mindig lesz olyan feladat, ami elmaradt, vagy el se kezdődik, 
ezen alapvetően pénzügyi okokból nem tudunk változtatni. 

Remélem, hogy a közfoglalkoztatás valamilyen szinten megoldás lesz. 28 főre adtunk be 
igénylést a Kincstár felé. Az egyszerűbb munkákat el tudják végezni. 

Cseri Tamást, a Faluszolga Kft. ügyvezetőjét a következő ülésekre meg fogjuk hívni az 
elhangzott javaslat alapján. 

 

Horinka László polgármester: Dr. Balogh Erzsébet gyermekorvos beszámolója következik. 
Szeretném elmondani a Képviselő-testületnek, hogy a rendelés módosítása óta, nagyon szépen 
megy a munka, nincsenek fennakadások a rendelésben,  ez egy jó megoldás volt. 

 

A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodással, 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozták: 

66/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  Dr. Balog 
Erzsébet gyermekorvos beszámolóját elfogadja, megköszönve a Doktornő eddig végzett 
munkáját.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Balog Erzsébet gyermekorvos 

 

Horinka László polgármester: A soron következő Dr. Borbély Judit beszámolója Van-e 
kérdés a beszámolóval kapcsolatban? 

Farkas Gáborné: Egy észrevételem lenne, a beszámolóban szerepel, hogy a tagiskolában a 
helyszínen történik a gyerekek szűrése, az ÁNTSZ előírása ellenére. Ott van orvosi szoba. 

Dr. Borbély Judit: A beszámolóban benne van, hogy a tagiskolában az orvosi szobában 
történik a szűrés. 

Farkas Gáborné: Táblázattal kapcsolatban van egy kérdésem. A kövérség és az elhízás két 
külön kategória? 

Dr. Borbély Judit: Igen. 

 

A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodással, 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozták: 

67/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  Dr. Borbély 
Judit gyermekorvos beszámolóját elfogadja, megköszönve a Doktornő eddig végzett 
munkáját.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Borbély Judit gyermekorvos 

 

Cseri Péter alpolgármester: A későbbiekben kérem a doktor urat és a doktornőket, ha lehet a 
latin szavak helyett használjanak magyar szavakat beszámolóikban. 
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Lukács István, az OMSB elnöke: Felmerült, hogy a sápi részen problémák vannak a 
fogorvosi ellátással. Meg kellene határozni egy időpontot, amikorra bekérjük a fogorvosok 
beszámolóit is. 

Horinka László polgármester: A szeptemberi testületi ülésre kérjük be a fogorvosok 
beszámolóját. 

4./ NAPIRENDI PONT: 

Központi Orvosi Ügyelet beszámolója 2008. évi munkájáról  
Szűcsi Csaba: Sajnos nincs itt a Doktornő, de lenne kérdésem. Van-e valamilyen etikai 
kódex, hogy mikor mennek ki a házhoz és mikor nem. Többször hallottam, hogy nem mentek 
ki, amikor hívták őket. 

Horinka László polgármester: A szakmai felügyelet részéről lehet ilyen elvárás. Mi 
szerződést kötöttünk velük, de nem tudjuk eldönteni, hogy mikor menjenek és mikor ne. A 
belátásukra van bízva. 

Dr. Balogh Erzsébet: Más ügyeleten az a szokás, hogy az asszisztens felveszi a panaszt, és 
megbeszélik, hogy mit kell csinálni, és ha nem javul a beteg akkor kimegyünk, első körben 
elég ha tanácsadással segítünk. 

Dr. Tiba Mariann: Azt gondolom, hogy ez nem etikai kérdés, ha nagyon nyugtalan a szülő, 
vagy a bejelentő, törekedni kell a megnyugtatására és részletesen kikérdezni a tünetekről. 

A gyakorlat az, hogy az első szűrő az ápolónő, a második az orvos, nem lehet ezt etikai 
kódex-el megoldani. Vannak notórius betegek, akik többször vaklármát csapnak. 

Szűcsi Csaba: Régebben nem hallottam olyan esetről, amikor nem ment ki az ügyelet, az 
utóbbi időben azonban több helyről is kaptam ilyen információt. 

Dr. Fábián Gábor: Valamelyik körzeti orvos mindig ügyeletes, a rendelési időben 
változtatjuk a telefonok átirányítását. 

Az átmeneti időszak 2-6-ig tart. 

Kiss Tamás: Mi van akkor, ha baleset van, mennyi idő alatt ér ki az orvos? 

Dr. Fábián Gábor: Attól függ, hogy milyen messze van a baleset helyszíne. 

Kiss Tamás: Van-e olyan felszerelésük, ami a baleseti mentésnél szükséges? 

Dr. Fábián Gábor: Baleset esetén az a protokoll, hogy a mentőt értesítik, és a mentőktől 
tudjuk meg hova kell mennünk. 

Horinka László polgármester: Van tehát egy telefonszám, amelyről át van irányítva a hívás 
az éppen ügyeletes háziorvos számára? 

Dr. Fábián Gábor: Igen. 

Horinka László polgármester: Mennyire ismerik ezt a betegek? 

Dr. Fábián Gábor: A rendelőkben ki van függesztve. Mindig rendelési időben állítom át, de 
18.00 órától  már az ügyeletre van irányítva 

Dr. Tiba Mariann: Azt gondolom, hogy a betegek ismerik. Visszatérve az előbbi kérdésre: 
attól függ, hogy éppen másik beteget lát-e el. Van egy rangsorolás, hogy melyik a fontosabb. 

Kiss Tamás: Tanúja voltam annak, hogy Szercsőre is elhívták az ügyeletet, ez hogy lehet? 
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Dr. Tiba Mariann: Szecső és Süly egybe épült, csőbe húzták az ügyeletet, mert nem tudták 
pontosan meddig tart Süly és honnan kezdődik Szecső. Amikor odaértek már nem mondták 
azt, hogy nem látják el a beteget. 

Kiss Tamás: Olyat is tapasztaltam, hogy zártkertből jöttek be, nekik nem mindig van TAJ-
kártyájuk, akkor is el kell látni a beteget? 

Dr. Tiba Mariann: Mindenkit el kell látnunk, a költség behajtása pedig az APEH feladata. 
TAJ-kártyája elméletileg mindenkinek van, még akkor is, ha nincs mögötte befizetés. 

Korábban már felvetettem, hogy tisztázatlan a zártkertek helyzete, hogy kinek az ellátási 
körébe tartoznak. Nagyon sokszor nem tudunk hozzájutni az előző kartonokhoz. Az 
önkormányzatnak állást kellene foglalni, hiszen a körzetek nem kerültek felosztásra. 

Horinka László polgármester: Bízzuk meg az Egészségügyi Bizottságot, tegyenek javaslatot 
a zártkertek felosztására. 

Farkas Gáborné: A telefonszámokra visszatérve, az újságba lehetne egy kártyaméretű 
tájékoztatás tenni, amely kivágható és mindenki magánál tarthatná. 

 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 

68/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Központi Orvosi Ügyelet 
beszámolóját elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Marosi Gyöngyi, a Központi Orvosi Ügyelet vezetője 

 

5./ NAPIRENDI PONT: 

Védőnők beszámolója munkájukról 
Horinka László polgármester: Bár a könyvvizsgálónk már megérkezett, de kérem egy kis 
türelmét, mert a Védőnők beszámolóját még meghallgatnánk. 

Elsőként Fontos Magdolna beszámolójára kerüljön sor, bár ő nincs itt, így kérdést nem 
tehetünk fel neki. 

Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke: Az Egészségügyi 
Bizottság elfogadásra javasolja a beszámolót 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 

 

69/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja 
Fontos Magdolna védőnő munkájáról szóló beszámolót. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fontos Magdolna védőnő 
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Horinka László polgármester: Következő beszámolót Szanyi Jánosné készítette.  

 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 

 

70/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja 
Szanyi Jánosné védőnő munkájáról szóló beszámolót. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szanyi Jánosné védőnő 

 

Horinka László polgármester: Végül, de nem utolsó sorban Nagy Jusztina beszámolója 
következik. 

Szűcsi Csaba: Van-e annak reális esélye, hogy kivesznek minden talajt a védőnők alól? 
Vagyis, ha valaki nem akarja igénybe venni a védőnői szolgálatot, akkor az nem kötelező? 

Nagy Jusztina: Igen van, a legnagyobb harcot a szülész-nőgyógyászokkal kell megvívni. 

Farkas Gáborné: Mindenkinek december 31-e volt a beszámoló vége? Hogy lehet, hogy a 
várandósok száma ilyen alacsony? 

Nagy Jusztina: Lehet, hogy a többiek az egész évi várandósok számát vették figyelembe, én 
a december 31-i állapotot írtam. 

Farkas Gáborné: Mindhárman említitek a „tartós” betegségeket, az önkormányzatnak talán 
foglalkozni kellene ezzel a témával, ha ilyen súlyos a helyzet. 

Nagy Jusztina: Nem gondolom, hogy ez önkormányzati feladat, a családokban 
megfigyelhető, hogy a gyerekek nagyon sok időt töltenek a számítógép vagy a televízió előtt, 
viszont sokkal több mozgásra lenne szükségük. 

Emelkedik a születésszám Sülysápon. 

Farkas Gáborné: Szeretném, ha valamit javasolnátok, arra, hogy a gyógytestnevelés 
megvalósuljon. 

Nagy Jusztina: Egy kört futhatunk a kistérségi ügyintézőnél, de ez elsősorban  pénzkérdés. 

Horinka László polgármester: Mennyire van erre szükségünk, azt kell eldönteni. 

Farkas Gáborné: Nem az a lényeg, hogy van-e máshol. 

Horinka László polgármester: A Szecsői Polgármestert meg lehet talán győzni, hogy 
közösen foglalkoztassunk gyógytornászt. 

Farkas Gáborné: A kistérségi feladatellátással kellene megoldani, és az anyagi vonzatát 
álljuk.  

Horinka László polgármester: Ehhez minek a kistérség? Felveszünk egy gyógytornászt és 
álljuk a költségeket. 

Dr. Borbély Judit: Talán a tornatanárral is meglehetne oldani, egy tíz perces gyakorlat 
sorozattal, gerinctorna, lúdtalp torna, valamint gyógycipő használatával. 
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Farkas Gáborné: Megoldható-e az hogy az tanároknak megtanítsák, hogy miből is áll ez a 
gyógytorna? 

Cseri Péter alpolgármester: A szülők és a gyerekek megkapják a szükséges információt az 
orvosoktól és a védőnőktől, akkor a szülők oldalán van a labda, de ott látom a súlyosabb 
problémát, hogy nem foglalkoznak vele kellő komolysággal. A tanárok is megkapják azt az 
információt, hogy milyen gyakorlatokat kell végezni. 

Dr. Balogh Erzsébet: Fontos a tornaórába beépíteni, mert otthon biztosan nem fogják 
megcsinálni. 

Farkas Gáborné: Köszönöm a gondolatot, mert a szűrés nyomon követése szerintem 
továbbra is nagyon fontos kérdés. 

Kecser István: Szerintem ez nevelés kérdése, senkinek sem megerőltető. 

Farkas Gáborné: Szerintem a semminél a heti fél óra is több. 

Horinka László polgármester: Mindez a Jusztina beszámolója kapcsán merült fel, az jutott 
az eszembe, hogy 30-40-50 évvel ezelőtt nem volt szükség gyógytestnevelésre, meg 
családsegítőre sem. Ez az egész civilizációs probléma is, nem elsősorban önkormányzati. 

 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 

71/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja Nagy 
Jusztina védőnő munkájáról szóló beszámolót. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Nagy Jusztina védőnő 

 

 

1./ NAPIRENDI PONT: 
A 2008. évi zárszámadás elfogadása, rendelet megalkotása 
 
Horinka László polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta a zárszámadás, 
elfogadásra javasolták a Képviselő-testületnek. 
Szeretném bemutatni az Önkormányzat könyvvizsgálóját, Baloghné Kovács Magdolnát. 
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló: Tisztelettel köszöntök mindenkit, 
megköszönöm a bizalmat, hogy megválasztottak az Önkormányzat könyvvizsgálójának. A 
Budapesti Közgazdaságtudományi Egyetemen végeztem, a könyvvizsgálói képesítést később 
szereztem. Korábban pénzügyi, számviteli munkakörökben dolgoztam, 1998-tól végzek 
könyvvizsgálatot több településen. Igazából nekem az volt a feladatom, hogy az éves 
egyszerűsített beszámolót hitelesítsem. Én elkészítettem az elvégzett munka alapján a 
független könyvvizsgálói jelentésemet. A kiegészítő jelentést önök is megkapták, ebben 
részletesen leírtam a megállapításaimat. Nagyon sok mindent nem akarok ehhez hozzáfűzni, 
az Önkormányzat 2008. évi beszámolóját korlátozott záradékkal láttam el. Ennek a sornak a 
valódiságáról azért nem tudtam meggyőződni, mert szorosan összefügg az ingatlan 
kataszterrel, az előzmények annyi, hogy 2001-ben volt egy Kormányrendelet, mely alapján 
felül kellett vizsgálni az ingatlan katasztert. Akkor hirtelen megnőtt az önkormányzatok 
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vagyona, ennek a kataszternek szinkronba kell lenni a tárgyi eszközök nyilvántartásával, és ez 
az egyezőség az Önkormányzatnál nem áll fenn. Visszamenőleg is megnéztem, és már akkor 
sem állt fenn az egyezőség. Felül kell vizsgálni az ingatlan katasztert, ebből adódóan lehetnek 
olyan hatások, melyek a mérlegsorral akár pozitív akár negatív hatást gyakorolnak. Ezt még 
ebben az évben felül kell vizsgálni, és a helyesbítéseket el kell végezni. Javasoltam egy olyan 
programot, ami egységesen kezeli az eszköznyilvántartást. A lehetőség biztosított. Mindkét 
nyilvántartás egyidejűleg jelenne meg. Jelen pillanatban külön van kezelve. Ez is egy ok, 
hogy eltérések mutatkoznak. Az év közben felmerült hibák a beszámoló készítését 
megelőzően javításra, helyesbítésre kerültek. Ezeket rendbe kell tenni. Ennyivel szerettem 
volna kiegészíteni. 
 
Horinka László polgármester: Ez inkább költség lesz. Arról beszéltünk, hogy javasolt a 
másik program beszerzése, aminek a költsége néhány 100 eFt . 
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló: Én az első lépésben azt javasolom, hogy egy 
szakemberrel kell ezt felülvizsgáltatni, és utána a program felvitelre kerülne. Visszavezetik 
2003. évre, onnantól számolva az értékcsökkenést. Az értékelésnél is mutatkoznak 
hiányosságok. Az biztos, hogy az egészet újra fel kell fektetni. 
 
Horinka László polgármester: Nehéz lesz megbecsülni, hogy ez mennyibe fog kerülni, kb. 
1-3 millió forint közötti összeg.  
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló: Mindenképpen árajánlatokat kellene bekérni. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Azt szeretném megkérdezni, hogy vajon miért maradt ez 
el? 
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló Megtörtént, csak nincs meg az egyezőség, 
lényeges eltérés van a könyvviteli nyilvántartás és a kataszter között. Próbáltunk tételeket 
egyeztetni, több tételnél mutatkozik pozitív, negatív eltérés.  
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Mindkét programot használtuk? 
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló: Igen, eredetileg 2003-ben még kézzel vezetett 
eszköz-nyilvántartó kartonok voltak. A kataszter már akkor is gépre került. Utána történt egy 
átállás 2006. évben, amikor egy tárgyi eszköz programra álltak át, és igazából én úgy látom, 
hogy nem igazán kaptak meg a kollégák minden segítséget a programozóktól a megfelelő 
egyeztetésekhez. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Fel lehet ezt turbózni úgy, hogy használható legyen? 
 
Horinka László polgármester : Mindenképpen másik programot kell venni. 
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló: Igen, mert nagy lesz a hibalehetőség. Úgy 
tudom, hogy ezt a programot már nem is fejlesztik tovább. Lépni kellene abban, hogy a tárgyi 
eszközöket új programra vigye fel. Olyan kell, ami egy programon belül kezeli a két 
nyilvántartást.  
 
Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője: A kataszternél egy-egy ingatlant külön 
vesz, kerítést, ingatlant, földterületet. Ez ilyen különböző szempontok szerint működik.  
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Horinka László polgármester: Ha bármilyen változás történik, akkor lehet, hogy az 
egyikben át lenne vezetve, a másikban pedig nem. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Szeretném megkérdezni, hogy a javasolt program tudja 
kezelni az ingatlan-nyilvántartást, a felépítményeket? 
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló: Ez a statisztika egy kormányrendelet alapján 
történik, persze, hogy tudja kezelni. 
 
Horinka László polgármester: A katarin programról van szó, amit meg kell vásárolni.  
 
Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője: Ebben a programban minden 
egységesen lesz kezelve.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Véleményem szerint ezt meg kell csinálni. 
 
Horinka László polgármester: Egy árajánlatot kell kérni, és azzal visszajövünk majd a 
Képviselő-testület elé. 
 
Baloghné Kovács Magdolna könyvvizsgáló: Kellő idő van még ahhoz, hogy ebben az évben 
ez rendezésre kerüljön. Nem is lehetett ezt a beszámoló előtt elvégezni.  
 
Horinka László polgármester: A pénzmaradványunk lényegesen kevesebb lett, mint amit a 
költségvetésbe terveztünk. 23 mFt a különbözet.  
A zárszámadást a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi rendelet 
megalkotásáról döntöttek: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
5/2009. (IV. 23.) sz. rendelete 

2008. évi zárszámadásáról 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról szóló többször módosított 1992. 
évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2008.évi költségvetéséről szóló 2007. 
évi CLXIX. törvény alapján 2008. évi költségvetéséről az alábbi rendeletét alkotja meg:  
 

I. fejezet 
Sülysáp Önkormányzat  

2008. évi zárszámadásról 
 

1.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 2008. évi zárszámadását 
 

1.950.599 E Ft módosított bevételi 
1.950.599 E Ft módosított kiadási előirányzattal , valamint 
 
1.895.053 E Ft pénzforgalmi bevétellel és 
1.082.205 E Ft pénzforgalmi kiadással 
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807.022 e Ft pénzkészlettel,  
801.358 e Ft módosított pénzmaradvánnyal és 
794.531 e Ft tartalékkal hagyja jóvá. 

 
2.§. A pénzforgalmi bevétlek részletezését az 1. sz. melléklet tartalmazza, a közoktatási 
normatívák jogcím szerinti megoszlásával együtt. 
 
3.§.(1) Az 1.§.-ban megjelölt kiadási főösszeg címenkénti (költségvetési szervenkénti) 
megoszlását 2.sz. melléklet tartalmazza . 
(2) A Polgármesteri Hivatal és a részben önálló költségvetési szervek kiadásainak kiemelt 
előirányzatonkénti megoszlását a 3. sz. melléklet tartalmazza. Az átadott pénzeszközök 
részletezését a 4. sz. melléklet tartalmazza.  
 
4.§ Az Önkormányzat pótelőirányzatainak jogcímenkénti kimutatását a 5. sz. 

melléklettartalmazza..  
 
5.§. (1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 
módosított 1992. évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2008. évi 
költségvetéséről szóló 2007. évi CLXIX. törvény rendelkezései az irányadók.  
(2) Jelen rendelet 2009. év január hó 1. napjával visszamenőlegesen lép hatályba. 
(3) A rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon gondoskodik a hirdetőtáblán 
történő kifüggesztéssel. 
 

INDOKOLÁS 
 
Az Önkormányzat 2008. évi zárszámadási bevételi és kiadási főösszege a Pest Megyei 
Államkincstár Területi Igazgatóságától kapott eredeti előirányzatban nem tervezhető 
pótelőirányzatokkal megemelkedik, valamint a kiegészítő felmérés alapján történt normatíva 
emelés összegével, melynek részletezése a költségvetési rendelet 4.sz. mellékletében 
található.  
 
6.§. 
(1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 

módosított 1992. évi XXXVIII. törvény és a 306/2002. (XII.27.) Korm. rendelet valamint 
a Magyar Köztársaság 2008. évi költségvetéséről szóló 2007. évi CLXIX. törvény 
rendelkezései az irányadók.  

 
(2) E rendelet 2009. április hó 24. napján lép hatályba, rendelkezéseit 2009. január 1. napjától 

kell alkalmazni. 
 

(3) A rendeletet a helyben szokásos módon kell kihirdetni. Kihirdetéséről a jegyző a helyben 
szokásos módon gondoskodik. 

 
Sülysáp, 2009. április hó 22. 
 
 

 Horinka László sk    Gulyásné dr. Gál Ilona sk 
       polgármester                                                          jegyző 
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Záradék: 
 
A rendeletet a mai napon kihirdettem. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona 

jegyző 
2009.04.24. 

 
6/a. NAPIRENDI PONT: 
Hunyadi utca sebességkorlátozása 
 
Horinka László polgármester: A Hunyadi utcában lakók valamilyen megoldást kérnek a 
buszjárat miatt. Erre született ez a javaslat, ami két fekvőrendőr elhelyezését célozza. Sajnos 
már baleset is volt ebből kifolyólag, hogy a megváltozott forgalmi rendet nem vette 
figyelembe. Tény, hogy száguldoznak az autósok abban az utcában. 
 
Katus Norbert: Szeretném megkérdezni, hogy az Iskola utcában lefelé jövet van-e már 
kirakva tábla?  
 
Kiss Tamás: Egy felsőbb rendű útvonalat lezárni fekvőrendőrrel nem biztos, hogy jó. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Én a fekvőrendőrt nem támogatom. Nem annyira 
kibírhatatlan véleményem szerint ott a helyzet. 
 
Lányi György: Véleményem szerint meg kellene kérdezni, hogy az úriember szándékozik-e 
járdát építeni? 
 
Horinka László polgármester: Már többszöri levélváltásunk volt. Először megnyugtató volt 
számára, aztán amikor történt a baleset jött egy újabb levél, hogy először megelégedett ezzel, 
de mégis valamit tenni kell, mert hiába lesz majd egyszer járda, az kevés. 
 
Lányi György: Én javasolnám, hogy hívjuk fel a figyelmét a járdaépítésre. 
 
Horinka László polgármester: Ő egyetértett a járdaépítéssel és még pár szomszédja, de van 
olyan, aki nem akar járdát építeni.  
 
Lányi György : Véleményem szerint ha többen fordulnak ide, akkor érdemes ezzel 
foglalkozni. Ha a fekvőrendőrt letennénk, akkor ezt végig kellene gondolni a busz miatt. Az a 
javaslatom, hogy tegyük bele egy kis aszfaltba a fekvőrendőrt. Szerintem ez nem megoldás. 
Iskolánál, óvodánál támogatom, ha kérik. Ha megcsináltuk a buszjáratot, akkor gondoljuk 
végig. 
 
Horinka László polgármester: Szerintem két megoldás volt. 5-600 eFt–ba biztos 
belekerülne a két fekvőrendőr. Ha így hagyunk mindent, nem kizárt, hogy legközelebb több 
aláírással érkezik a levél. 
Bennünket a lakosság megválasztott, és a lakosság érdeke az, hogy valamilyen formában 
csillapítva legyen ott a sebesség. 
 
Lányi György : Akkor ki kell tenni a 40 km/h táblát.  Én úgy gondolom, ahogy javasoltam, 
hogy maradjon így, ahogy van, és az aszfaltra fordítsunk inkább pénzt.  
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Horinka László polgármester : Szeretném most felolvasni a Tápió utcai lakóktól érkezett 
levelet. Alapvetően az a probléma, hogy porol a busz.  
 
Katus Norbert: Ők engem nem kerestek meg, pedig én nyomom az utca aszfaltozását. A 
busz valóban porol. Szerintem két lehetőség van, vagy a Tápió utcára költünk, vagy 
módosítsuk a busz útvonalát. A buszmegálló pedig az egyetlen üres telek előtt van.  
 
Horinka László polgármester: Bárhol jelöltünk ki buszmegállót, mindenhol probléma volt 
vele.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Szerintem aszfaltozzuk le azt az utat.  
 
Horinka László polgármester: Az én elképzelésem az volt, hogy amikor a Kossuth Lajos 
utcát jönnek aszfaltozni, akkor megcsináltatjuk ezt is. Holnap lesz a bontás, eddig két ajánlat 
érkezett a felújításra. Augusztus végéig kell befejezni, hogy mikor kezdődik a munka, azt nem 
tudom.  
Legyen egy olyan határozatunk, hogy a Tápió utca kb. 250 m-es szakaszát le kell 
aszfaltoztatni, melynek a határideje augusztus 31. A buszközlekedés miatt szükséges az 
aszfaltozás. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

72/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Tápió utca 
kb. 250 m-es szakaszát a buszközlekedés miatt le kell aszfaltozni. 
 
Felkérik a Műszaki Csoport Vezetőjét és a Polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: 2009. augusztus 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Farkasné Pásztor Katalin, a műszaki csoport vezetője 
 
Horinka László polgármester: Akkor ki kellene mondani a Testületnek, hogy nem akar a 
Hunyadi utcai gyorshajtások miatt fekvőrendőrt telepíttetni, viszont felkérjük a Rendőrséget a 
fokozott jelenlétre és az ott lakók figyelmét is felhívjuk a járdaépítésekre. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

73/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Hunyadi 
utcában nem értenek egyet fekvőrendőr telepítésével. 
Felkérik a Sülysápi Rendőrörsöt a Hunyadi utcában a fokozott rendőri jelenlétre a gyorshajtók 
miatt. 
Továbbá felhívják az ott lakók figyelmét a járdaépítés lehetőségére. 
 
Felkérik a Műszaki Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Farkasné Pásztor Katalin, a műszaki csoport vezetője 
 
 
6/b. NAPIRENDI PONT: 
Hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés módosítása 
 
Horinka László polgármester : Ez az előterjesztés semmi másról nem szól, mint hogy az 
ÖKOVÍZ Kft-t. nem március 30-ig, hanem június 30-ig bízzuk meg a szolgáltatással. Itt a 
június 30. azért van benne, mert remélik, hogy a nagytérségi rendszer talán július 1.-től indul. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

74/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
hulladékkezelési közszolgáltatás – kommunális szilárd hulladékgyűjtés, szállítás, elhelyezés, 
ártalmatlanítás – elvégzésével megbízza az ÖKOVÍZ Kft-t 2009. április 1. napjától 2009. 
június 30. napjáig, határozott időre. 
 
Felkérik a Polgármestert a közszolgáltatási szerződés módosítás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
6/d. NAPIRENDI PONT: 
ÖKOVÍZ Kft. díjemelési javaslata 
 
Horinka László polgármester : Az elmúlt testületi ülésen hozott határozatunk  nem okozott 
sikert az ÖKOVÍZ Kft-nél. Szép lassan egyenként felkeresték a településeket, és meggyőzték 
őket, hogy ezt az emelést el kell fogadni. Helyben náluk is több a szolgáltatási díj. Abban én 
biztos vagyok, hogy az 1,98 ból nem volt nekik semmiféle nyereség. Most még tulajdonosok 
is vagyunk. Viszont én azért mondom, hogy kénytelenek vagyunk a javaslatot elfogadni, mert 
ha nem, akkor fennáll a veszélye annak, hogy nem szolgáltatnak tovább, és fennáll a veszélye, 
hogy másik szolgáltatót kell találni, aki Ceglédre szállíthat. Mint tulajdonosoknak, most már 
csak kilátásba van helyezve valamilyen kedvezmény.  
 
Szücsi Csaba: Én is csak azt tudom megerősíteni, hogy ez az ár hihetetlenül alacsonyabb a 
mendei árnál. Ez még így is reálisnak tűnik.  
 
Horinka László polgármester: Ami még fontos, hogy jövőre nem emelnének. 2010 
december 31-ig garantálják ezt az árat.  
Azt szerettem volna, ha eljön a vezető, és ő mondja ezeket el. Nem szerettem volna az ő 
érveiket én elmondani. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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75/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  az ÖKOVÍZ 
Kft. 2009-2010. évi díjjavaslatát elfogadja, miszerint a hulladékbegyűjtés 2,50 Ft/liter + ÁFA, 
a jelzett 110 literes műanyag zsák ára 300.- Ft/db + ÁFA. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
6/c. NAPIRENDI PONT: 
Folyószámla hitelkeret megújítása 
 
Horinka László : le van írva minden, lejárt az egy éves szerződésünk, ezt meg kell újítani.  Az 
összeg azért más, mert ha 85 millióra kértünk volna árajánlatot, az közbeszerzés köteles lett 
volna, de nincs is szükségünk annyira. 40 mFt bőségesen elég.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

76/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2009. április 26. napjával 40 
millió forint folyószámlahitel biztosításáról dönt. 
A hitel futamidejét egy évben, 2009. április 26. napjától 2010. április 25. napjáig határozza 
meg. 
A hitel és járulékai visszafizetésének biztosítékául az Önkormányzat költségvetési bevételeit 
ajánlja fel. 
 
Az Önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel visszafizetés időtartama alatt a kért 
hitelt és járulékait a futamidő éveiben – a felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat megelőzően 
– a költségvetésébe betervezi és jóváhagyja, illetve költségvetési előirányzata módosításai 
során figyelembe veszi. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt, hogy a fenti hitelre 
vonatkozóan az OTP Bank Nyrt-nél eljárjon, a hitelszerződést aláírja az Önkormányzat 
képviseletében. 
 
A Képviselő-testület nyilatkozik arról, hogy a már meglévő hitelekből, kezességvállalásokból 
és az igényelt hitelből adódó éves kötelezettségeit figyelembe véve nem esik az 1990. évi 
LXV. Tv. 88. §. (2) bekezdésében meghatározott korlátozás alá. 
 
Határidő: 2009. április 26. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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6/e. NAPIRENDI PONT: 
Bankszámlavezetés és folyószámlahitel-keret nyújtására érkezett 
ajánlatok elbírálása 
 
Horinka László polgármester: A K&H amikor letelepedett Sülysápon, megkerestek 
bennünket a számlavezetési lehetőséggel, aztán nem történt semmi. Utána kértünk a három 
potenciális jelölttől ajánlatot, most érkeztek meg: OTP Bank Nyrt, Takarékszövetkezet, K&H, 
A beérkezett ajánlatok összehasonlítása látható ebben a táblázatban, a számlanyitás, 
számlavezetési díj mindenhol díjmentes. Nagyon nehéz kiválogatni, hogy melyiknél mi a 
legjobb. A Pénzügyi Bizottság a K&H Bank ajánlatát javasolja elfogadni.  
Most a beadott ajánlatok alapján a K&H Bank a legjobb, de mindegyikkel lehet még 
tárgyalni, egyezkedni. 
 
Kiss Tamás: Érintik a dolgozókat is, akik a községben dolgoznak? Meg kell kérdezni a K&H 
Bankot, hogy mi van akkor, ha a dolgozók számlavezetése is átkerülne hozzájuk? 
 
Horinka László polgármester: Tettek is erre ingyenes ajánlatot, de még egy kiegészítő 
ajánlatuk lesz. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Jelenleg a K&H Bank az egyik legjobb.  
 
Horinka László polgármester : Akkor legyen az a határozati javaslatban, hogy támogatjuk a 
K&H Bank ajánlatát, de még további kedvezményekről kellene tárgyalni. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

77/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
bankszámlavezetésre és folyószámla-hitel nyújtására érkezett ajánlatok közül a K&H Bank 
ajánlatát fogadja el úgy, hogy a Polgármester Úr még további kedvezményekről tárgyaljon a 
Bank képviselőjével. 
 
Határidő: 2009. április 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
6/f. NAPIRENDI PONT: 
BMB Kft. ajánlata: 
 
Horinka László polgármester : Felmerült, hogy a Besnyői dűlő kész van-e vagy sem. Most 
már be van fejezve. A gréderezési munkákat csak a BMB Kft. tudná megcsinálni, mert nincs a 
Faluszolgának ehhez eszköze. Tettek egy ajánlatot, de ez nem kevés. 4200 m2 5 cm 
vastagsággal számolva. 210 m3. Nem kértem kontroll ajánlatot, ebben bíztam, hogy reális 
lesz az ár. 
Szánjuk rá ezt a pénzt, csak az anyagot egyeztessem velük? 
Kérdezem, hogy az ajánlat alapján a 911.400.- Ft+ÁFA ajánlati árat elfogadjuk-e? 
 
A Képviselő-testület tagjai 4 igen, 3 nem, 4 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
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78/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem fogadja el a BMB Kft. 
árajánlatát a Besnyői dűlő „kiékelő” rétegének elkészítésére vonatkozóan. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
6/g. NAPIRENDI PONT: 
Szociális bérlakás bérlőkijelölési ügye 
 
Horinka László polgármester: Kiss Sándorné egy évre lett bérlőnek kijelölve, most ha úgy 
gondoljátok, ezt kellene meghosszabbítani újabb egy évre. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

79/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Kiss 
Sándornét a Sülysáp, Állomás u. 13. I. szám alatti szociális bérlakás bérlőjét további egy évre, 
2010. árpilis 23. napjáig a bérlakás bérlőjéül kijelöli.  
 
A szociális bérlakás bérleti díja a 17/2008. (XI.11.). sz. önkormányzati rendelet alapján kerül 
megállapításra. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt és a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: 2010. április 23. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
 
6/h. NAPIRENDI PONT: 
Határ utcai vízhálózat bővítés 
 
Horinka László polgármester: Volt egy döntésünk, hogy a 4460 hrsz-ú utat megnyitja az 
Önkormányzat. Ennek a megnyitása még nem készült el, folyamatban van. Van, aki örül neki, 
de van aki nem.  
A gáz nyilván pénzbe kerül, oldják meg, a vízhálózat a Faluszolga Kft. közreműködésével 
oldható meg például. A tervek elkészültek, engedélyeztetjük, ha van értelme, és két éven belül 
ezt megépíttetjük. Mi legyen vele? Kétoldalas beépítéssel kb 50 telek alakítható.  
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Kiss Tamás: Véleményem szerint az a nagy kérdés, hogy két évre elég nehéz 25 tulajdonost 
is megfűzni, rövid a két év.  
 
Horinka László polgármester: Volt ez már a Testület előtt. 
Az ott lakók 80 %-a kérte, de a maradék 20 % nem. 
 
Katus Norbert: Ez 50 telek esetén 160 eFt, 
 
Lányi György Úgy szólt, hogy az ott megnyitott út közművesítés költségeit az ott lakóknak 
kell viselniük. Javasolom, hogy fogjanak össze és társulás formájában csinálják meg 
maguknak, és ne a községet terheljük meg, oldják meg egymás között. Ha nem tudnak 
megegyezni akkor ne Sülysáp többi lakosának a kárát szolgálja.  
 
Kiss Tamás: Most beszéltünk erről, hogy fel kell nekik ajánlani, hogy ennyi az összeg, ha 
kifizetik, akkor megcsináljuk.  
 
Zemen József: Szerintem ezt nyugodtan napoljuk el. A víz egy harmadrendű dolog, attól még 
elkezdhet építkezni, csinálhatják. Igaza van a Gyurinak, hogy megcsináljuk a közművet, de 
van ott olyan ember is, akinek 10 telke van, tegye bele ő a pénzt.  
 
Horinka László polgármester: Ez egy belterületi út, nekünk kötelességünk ott ivóvizet 
biztosítani, fizessék ki. Lehet, hogy három év múlva kell.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző:: Nem is kap engedélyt, amíg nincs ivóviz ellátása.  
 
Zemen József: Most miért tegyük előre bele a pénzt?  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző:: Az most egy dolog, hogy van ott egy út, de minden terület 
el van látva a Szent Imre utcáról vízhálózattal. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: A Somogyi Pál vállalja a kapcsolatai révén az ÉMÁSZ-
szal a kiépítést. 
 
Kiss Tamás: Valószínűleg az ÉMÁSZ meg is fogja tenni, mert az egy bevétel lesz nekik 
 
Horinka László polgármester : szerintem sem kellene engedélyeztetni, van egy tervünk, ezt 
ha kell elővesszük. 
 
Zemen József: Javasolnám, hogy forráshiányra való tekintettel nem foglalkozunk ezzel. 
 
Kiss Tamás: Azt meg lehet írni, hogy kb. ennyibe kerülne a 25 telekre, és válaszoljon hogy 
vállalják e a költséget. 
 
Horinka László polgármester : Ezt most nem fogadjuk el, ugyanakkor tájékoztatást kell adni 
a lakóközösség képviselőjének arról, hogy a vízhálózat kiépítésének a költsége kb 8 m Ft, 
amihez még engedélyt kell kérni, kérdésünk, hogy vállalják e a költségeket. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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80/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Határ út 
folytatásaként újonnan megnyitott földút nyomvonalára megtervezett vezetékes ivóvízhálózat-
bővítésére készült terveket egyelőre nem nyújtja be engedélyezésre.  
Az érintett ingatlanok tulajdonosait a Polgármesteri Hivatal értesítse a közműépítés várható 
költségeiről és arról, hogy az Önkormányzat rendelete alapján a közműépítés teljes költségét 
az érintett ingatlanok tulajdonosainak kell megfizetni. Amennyiben a közműfejlesztés 
költségeinek megfizetése az ingatlantulajdonosok részéről vállalható és támogatott, úgy a 
képviselő-testület ismét napirendre tűzi a vízhálózat-bővítés engedélyezésének és 
kivitelezésének kérdését.  
 
Felelős:  Horinka László, polgármester 
Határidő:  a tájékoztatásra 2009.05.31. 
 
 
6/i. NAPIRENDI PONT: 
Sülysápi Amatőr Csillagász Egyesület területvásárlása 
 
Horinka László polgármester: A múlt héten kedden jött meg a jogerős telekalakítási 
határozat Gyömrőről. Megkaphatja a Csillagász Egyesület ezt a területet. Értékbecslés nélkül 
nem lehet értékesíteni, ezért készítettünk egyet, ami elég jelentős összegről szól. Be van 
kerítve, rajta van egy épület. Már ott működik az Egyesület. Volt egy korábbi határozatunk. 
50/2007., miszerint 50 Ft-os m2 áron adjuk oda az egyesületnek a területet. Az értékbecslés 
jóval magasabb. Ne vonjuk vissza a határozatot, a többit támogatásként adjuk nekik. Egy civil 
szervezetről van szó.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

81/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megerősíti 50/2007. (II.19.) 
számú határozatát és értékesíti a Sülysápi Amatőr Csillagász Egyesület részére a 0431/7 hrsz. 
alatti 1500 m2 nagyságú szántó művelési ágú területet bruttó 75.000.- Ft vételárért. A további 
485.000.- Ft-ot, mely a vételár és az értékbecslés között mutatkozik vételár kedvezményként 
biztosítja az Önkormányzat, tekintettel az Egyesület közhasznú tevékenységére.  
 
A Képviselő-testület kiköti, hogy a 0431/7 hrsz. alatti ingatlanra elővásárlási jogot tart fenn, 
illetve semmilyen közművet nem épít a területen. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére, a Polgármester Urat pedig 
a szerződés aláírására. 
 
Határidő: 2009. április 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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6/j. NAPIRENDI PONT: 
Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Alapító Okiratának 
módosítása 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

82/2009. (IV.16.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  a Tápiómenti 
Területfejlesztési Társulás Alapító Okiratának módosítását elfogadja. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
Horinka László polgármester: Több hozzászólás, javaslat nem lévén, megköszönöm az 
ülésen való aktív részvételt, és azt ezennel bezárom. 
 
 
Sülysáp, 2009. április 27. 
 
 
 
 
            Gulyásné dr. Gál Ilona    Horinka László 
  jegyző        polgármester  
 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 

 
Kiss Tamás 

települési képviselő 
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